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Závěr

Hodnocení	práce	(známka):	výborně
Doporučuji	práci	k	obhajobě:	ANO	

Otázky	pro	diskusi	a	poznámky

Kritické	poznámky	a	celkový	přínos,	celková	hodnota	práce

Studentka	se	zaměřila	ve	své	bakalářské	práci	na	řízení	a	financování	jednoho	z	velice	úspěšných
sportovních	svazů	-	České	asociace	stolního	tenisu.	Zejména	problematika	financovaní	je	velice
složitá,	stále	se	měnící.	Proto	jsem	rád,	že	autorka	si	právě	vybrala	toto	téma.	Byl	jsem	také
zvědavý	jak	si	s	tím	poradí.	Musíme	si	uvědomit,	že	existují	i	ve	sportovním	prostředí	různé	proudy,
různé	názory	na	řešení	této	problematiky.	Faktem	je,	že	sport	jako	takový	je	silně	podfinancován,	a
nějaká	řešení	na	zlepšení	současné	situace	jsou	určitě	potřebná.	Celkově	bych	práci	hodnotil
velice	kladně,	zejména	tu	část	kdy	studentka	se	snaží	řešit	a	doporučit	velké	množství	řešení.
Dobře	popisuje	i	strukturu	středně	velkého	sportovního	svazu,	dále	i	charakteristiku	současného
stavu.	Nepatrnou	výtku	bych	měl	jen	k	obecné	úvodní	části,	kdy	se	autorka	odkazuje	většinou
pouze	literaturu,	a	to	obvykle	z	jednoho	konkrétního	zdroje.	Jinak	je	práce	vyvážená	a	unikátní.

Otázky	nebo	témata	pro	diskusi	před	komisí

Jaká	navrhovaná	řešení	vidí	autorka	jako	dosažitelná	v	nejbližší	budoucnosti	i	s	ohledem	na
přechod	financování	sportu	od	MŠMT	na	Národní	sportovní	agenturu,	a	to	i	vzhledem	i	k	nedávno
přijatému	zákonu	,,Zákon	o	podpoře	sportu"?
Velkou	pomocí	pro	financování	sportu	je	jeví	i	společenská	odpovědnost	firem.	Jedná	se	zejména



těch	nadnárodních,	což	je	běžná	praxe	ve	vyspělých	západních	ekonomikách.	Co	by	studentka	v
této	oblasti	navrhovala?
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